
SE-PO.0052-5/09
P R O T O K Ó Ł      Nr  LI/09

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   23 kwietnia  2009 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  19

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - nieobecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - nieobecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Senator  RP  –  Zbigniew  Szaleniec,  Starosta  Powiatu  Będzińskiego  –  Adam  Lazar, 
Wicestarosta Powiatu Będzińskiego – Mariusz Kozłowski, Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski, Z-ca 
Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – Urszula Polak 
– Wałek, Kierownicy Wydziałów UM, dyrektorzy jednostek i zakładów budżetowych, prezesi spółek 
miejskich, Dyrektor Muzeum „Saturn” – Iwona Szaleniec, przedstawicielka biura poselskiego Posła RP 
– Grzegorza Dolniaka, radni Powiatu Będzińskiego, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram LI sesję Rady Miejskiej, zwołaną na postawie art. 20 ust. 1 Ustawy o samorządzie 
gminnym.  Witam wszystkich  gości  i  stwierdzam, że  zgodnie  z  listą  obecności  na sali  jest 
wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy ze strony Państwa radnych są propozycje zmiany porządku obrad?

Nie zgłoszono propozycji.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przestawił proponowane zmiany do porządku obrad:
1. zdjęcie z porządku obrad pkt 9 - Analiza współpracy z miastami partnerskimi oraz pkt 10 -  

Bezpieczeństwo w mieście – funkcjonowanie monitoringu, bezpieczeństwo ruchu ulicznego i  
pieszego.

2. przeniesienie  pkt   -  Interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  odpowiedzi  na  interpelacje  i  
zapytania radnych po Sprawozdaniu z wykonania budżetu. Po pkt – Zapytania mieszkańców,  
wprowadzenie pkt – Odpowiedzi na zapytania mieszkańców.

3. wprowadzenie  punktu  10.6  –  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  imienia  Szkole  
Podstawowej nr 7 w Czeladzi.

4. wprowadzenie  punktu  10.16  –  projektu  uchwały  w sprawie  nabycia  do  gminnego zasobu 
nieruchomości działek nr 122 i 123 k. m. 12 położonych przy ul. Pieńkowskiego w Czeladzi  
stanowiących własność osób fizycznych.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Zaproponował  zdjęcie  z  porządku  obrad  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr 
XXXI/383/2008 Rady Miejskiej  w Czeladzi  z dnia 31 stycznia  2008 r.  w sprawie przyjęcia 
zasad udostępniania obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz terenów będących w 
administrowaniu jednostek organizacyjnych Gminy Czeladź.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem zgłoszonych zmian?

GŁOSOWANIE / bez: A. Świątka, D. Penara, M. Kity, j. Moćko, A. Mentla, H. Szotowskiej/
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    13  głosów za
      0  głosów  przeciw
      0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła porządek obrad.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad sesji w dniu 26 lutego 2009 r.
4.   Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
1. Zapytania mieszkańców.
2. Udzielenie odpowiedzi na zapytania mieszkańców.
3. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za 2008 r.  

a/ wprowadzenie.
b/ stanowisko składu orzekającego RIO.
c/  wniosek Komisji Rewizyjnej do RIO i opinia RIO.
d/ opinie Komisji.
e/ dyskusja.

     f/  podjęcie uchwały w sprawie udzielania absolutorium Burmistrzowi Miasta
Czeladź z tytułu wykonania budżetu Miasta na  rok 2008.

4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1.    zmian w budżecie miasta na 2009 rok.
2. rozpatrzenia  skargi  Pana  Włodzimierza  Moliszewskiego  na  Dyrektora  Miejskiego 

Zarządu  Gospodarki  Komunalnej  w  Czeladzi  w  sprawie  zasadności  Specyfikacji 
Istotnych Warunków Zamówienia na Usługi utrzymania terenów zieleni w Czeladzi w 
latach 2009 – 2010.

3. zmiany statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Marii Nogajowej w Czeladzi.
4. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego MBP w Czeladzi za 2008 rok.
5. nadania imienia Szkole Podstawowej nr 7 w Czeladzi.
6. zamiany działki nr 6/1 k. m. 49 o powierzchni 43 m. kw. położonej w pobliżu ul. 3 Szyb w 

Czeladzi  stanowiącej  własność  osób  fizycznych  na  działkę  nr  115  k.  m.  56  o 
powierzchni 450 m. kw. położoną w pobliżu ul.  Dalekiej stanowiącą własność Gminy 
Czeladź.

7. zamiany działek nr 53/12 oraz 55/5 k. m. 4 o pow. łącznej 2404 m. kw. położonych w 
pobliżu ul. Wojkowickiej stanowiących własność osoby fizycznej na działki nr 3/1, 3/2 k. 
m. 6 oraz działki nr 95,96 k. m. 7 o łącznej powierzchni 3706 m. kw. położone przy ul. 
Grodzieckiej stanowiące własność Gminy Czeladź.

8. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości prawa użytkowania wieczystego działki nr 
93/6 k. m. 18 o powierzchni 804 m. kw. położonej przy ul. Staszica w Czeladzi.

9. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 7/1 k. m. 49 o powierzchni 44 
m .kw. położonej w pobliżu ul. 3 Szyb w Czeladzi.

10. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki  nr 120 k. m. 12 o 
powierzchni 565 m. kw. położonej przy ul. Pieńkowskiego 31 w Czeladzi.

11. nabycia  do gminnego zasobu nieruchomości  zabudowanej  działki  nr  16  k.  m.  21  o 
powierzchni 381 m .kw. położonej przy ul. 1 Maja 20 w Czeladzi.

12. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działek gruntu nr 342 k. m. 22 oraz nr 66 k. 
m. 24 o powierzchni łącznej 2075 m. kw. położonych przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi.

13. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości części działki nr 21 k. m. 23 o powierzchni 
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około 1350 m. kw. położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi.
14. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości części działki nr 22 k. m. 23 o powierzchni 

około 775 m. kw. położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi.
15. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działek nr 122 i 123 k. m. 12 położonych 

przy ul. Pieńkowskiego w Czeladzi stanowiących własność osób fizycznych.
16. ustanowienia służebności drogowej dla zabudowanej działki nr 39/1 k. m. 47 położonej 

przy ul. Zwycięstwa w Czeladzi.
17. wyrażenia  zgody  na  przyjęcie  przez  Gminę  Czeladź  darowizny  od  Województwa 

Śląskiego nieruchomości oznaczonej jako działka nr 67/66 karta mapy 12 o powierzchni 
1250 m. kw. położonej przy ul. Tuwima 14a w Czeladzi.

18. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 197/9, działki nr 53/10, działki nr 54/10 k. m. 13 
o pow. łącznej 480 m. kw. położonych przy ul. Kombatantów w Czeladzi.

19. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 238/9 k. m. 29 o pow. 436 m. kw. położonej 
przy ul. Aleja Róż w Czeladzi.

20. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 140/12 k. m. 20 o pow. 286 m. kw. położonej 
przy ul. Siemianowickiej w Czeladzi.

21. przedłużenia umowy dzierżawy cz. Dz. Nr 93/2 k. m. 3 i cz. dz. nr 108/2 k. m. 4 o pow. 
łącznej 620 m. kw. położonych przy ul. Chmielnej w Czeladzi.

22. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  24/1  k.  m.  43  o  pow.  560  m.  kw. 
położonej przy ul. Piastowskiej w Czeladzi.

23. przedłużenia umowy dzierżawy cz. Dz. Nr 4/4 i cz. dz. nr 5/4 k. m. 26 o pow. 2720 m. kw. 
położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.

      11. Sprawy bieżące.
      12. Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad sesji w dniu 26 lutego 2009 r.
- Czy są uwagi do tego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 26 lutego 2009 r.? 

GŁOSOWANIE / bez: A. Świątka, D. Penara, M. Kity, j. Moćko, A. Mentla, H. Szotowskiej/

 13  głosów za
  0  głosów  przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się
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Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
- Czy są uwagi do przedstawionej informacji?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Ireneusz Gawroński - radny
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
- Czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos?

Głos zabrał:

1. Stanisław Guzak - mieszkaniec  – wystąpienie dot.:
• braku ogłoszeń o dzisiejszej sesji

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Odpowiedzi  na  zapytanie  mieszkańca  udzielił  Arkadiusz  Olechwieruk  –  Kierownik  Wydziału  
Organizacyjno – Prawnego.
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Dot. pkt. 7  – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za 2008 r.

a/  wprowadzenie.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Dokonuje wprowadzenia do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2008 rok.

b/  stanowisko składu orzekającego RIO.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Odczytuje opinię RIO do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2008 rok.

c/   wniosek Komisji Rewizyjnej do RIO i opinia RIO.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje wniosek Komisji Rewizyjnej do RIO oraz opinię RIO do ww. wniosku.

d/   opinie Komisji.

Opinie przedstawili:

1.   Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
2.   Władysław Oczkowicz - Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej
3.   Marek Rajca - Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i  
                                                         Bezpieczeństwa
4.   Dominik Penar - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
5.   Krzysztof Francikowski - Przewodniczący Komisji Regulaminowo – Inwentaryzacyjnej i 
                                                         Etyki Radnych 

e/  dyskusja.

W dyskusji udział wzięli:

1.   Andrzej Świątek - radny
2.   Krzysztof Francikowski - radny
3.   Marian Kita - radny
4.   Zofia Bazańska - radna
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5.   Andrzej Świątek - radny złożył protest i poinformował, że będzie wnosił  
o  unieważnienie  uchwały,  bo  Przewodniczący  Rady  uniemożliwił   mu  swobodne 
wypowiedzenie się  w ramach dyskusji na  temat przebiegu realizacji budżetu za 2008 rok /po 
30 minutach wypowiedzi na temat sprawozdania/

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Postawił wniosek o zamknięcie dyskusji.
- Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE / bez: H. Szotowskiej/

 17  głosów za
  1  głos  przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

     f/  podjęcie uchwały w sprawie udzielania absolutorium Burmistrzowi Miasta Czeladź z 
         tytułu wykonania budżetu Miasta na  rok 2008.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  udzielania  absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Czeladź z tytułu wykonania budżetu Miasta na  rok 2008?

GŁOSOWANIE / bez: H. Szotowskiej/

 17  głosów za
  1  głos  przeciw
  0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  LI/823/2009  w  sprawie  udzielania 
absolutorium Burmistrzowi Miasta  Czeladź z tytułu wykonania budżetu Miasta na  rok 2008 
została przez Radę podjęta.

Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta podziękował za udzielenie absolutorium.

Gratulacje  Burmistrzowi  złożyli  Zbigniew  Szaleniec  –  Senator  RP  i  Sławomir  Święch  –  
Przewodniczący Rady.
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Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.

Dot. pkt. 8  – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.

Grażyna Straczek                          -               radna  

- Poprosiła o zlikwidowanie dzikiego wysypiska śmieci a garażami na ul. Piaskowej.
- Co dalej ze szkołami ponadgimnazjalnymi w mieście? Czy są już jakieś konkretne ustalenia i 

decyzje?
- Co z mieszkaniem dla Pani Budnej?
- Czy istniałaby  możliwość,  aby gimnastyką korekcyjną objąć już dzieci  przedszkolne? Czy 

miasto może partycypować w kosztach zatrudnienia instruktora?
- Rodzice pytają co będzie w wakacje z pobytem dzieci w żłobku? Rozumiem, ze remonty będą 

wykonywane, ale czy istniałaby możliwość zapewnienia pobytu dzieciom w żłobku? Jeśli nie w 
żłobku, to w którym z funkcjonujących przedszkoli.

Zofia Bazańska                                           -               radna  

- Ul.  Dehnelów – budynek naprzeciw „Biedronki”.  Kto wydał  zezwolenie na wycinkę drzew i 
krzewów? Jaka była wycena rosnących tam drzew? Ludzie są oburzeni. Wycięto wszystko, 
łącznie z krzewami.

- Ul. Dehnelów. Co powstaje na skarpie przy Parku Alfred?
- Ul.  Staszica  –  kiedy  rozpocznie  się  kolejny  etap  prac  kanalizacyjnych?  Co  stoi  na 

przeszkodzie w realizacji tej inwestycji?
- Zgłaszałam  interpelację  do  t.  studzienek  na  ul.  Legionów.  Dotychczas  nie  otrzymałam 

odpowiedzi.
- Grabek. Kto jest obecnie administratorem parku? Są tam zdewastowane ławki, brakuje tam 

patroli policji i  Straży Miejskiej w godzinach późno popołudniowych i wieczornych. Co gmina 
ma zamiar zrobić w sprawie byłego zalewu kajakowego?

- Kiedy zostaną wytyczone i oznakowane ścieżki rowerowe? 
- Brak w Czeladzi przedszkola integracyjnego dla dzieci z upośledzeniem fizycznym. Jest takie 

przedszkole jedyne w naszym powiecie na Syberce. Gdzie matka takiego dziecka ma złożyć 
wniosek?

Ireneusz Gawroński                                    -               radny  

- Mieszkańcy  ul.  Mickiewicza,  Kościuszki  i  3  Kwietnia  proszą  o  zamontowanie  progów 
zwalniających na ul. Mickiewicza. 

- Mieszkańcy ul. Trznadla pytają co było powodem wycięcia 3 kilkudziesięcioletnich lip na ul. 
Francuskiej?

Andrzej Świątek                                                        -               radny  

- Czy  zostały  dokonane  oględziny  wszystkich  studzienek  odwadniających  na  drogach 
gminnych?
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- Kino  „Uciecha”  –  zły  stan  budynku.  Czy  była  oferta  właściciela  do  urzędu  o  odkupienie 
budynku? Czy miasto zwróciło się do nadzoru budowlanego w sprawie stanu tego budynku?

- Jaki jest stan sprawy roszczenia odszkodowawczego Pana Tyblewskiego względem gminy za 
zmianę planu zagospodarowania działki położonej między ul. Będzińską a drogą szybkiego 
ruchu?

- Trwa remont kapitalny budynku po byłej  dyrekcji  kopalni  „Czerwona Gwardia”.  Czy to jest 
obiekt zabytkowy i czy miasto prowadzi nadzór nad tym obiektem? Czy będzie usunięty gruz z 
remontu?

- Ul. Szpitalna przy garażach. Droga z potężnymi wybojami, brak odwodnienia terenu.
- Pytanie skierował do Burmistrza, Sekretarza i Senatora – Czy w ostatnim okresie korzystałeś 

z usług firm budowlanych, które wykonywały bądź będą wykonywały usługi na rzecz naszej 
gminy?

Janusz Gątkiewicz                                      -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Ul. Słowiańska, Trznadla– zły stan dróg, rozlewisko przy ul. Poniatowskiego.
- Mieszkańcy ul. Spółdzielczej chcą sami wykonać miejsca parkingowe. Proszę im pomóc.

Hanna Szotowska                                       -               radna  

- Poprosiła o wyznaczenie na terenie miasta miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych,  
zwłaszcza przy targowiskach.

Władysław Oczkowicz                              -               radny  

- Czy  jest  sporządzony  harmonogram  prac  porządkowych  na  terenie  miasta?  Chodzi  o 
czyszczenie  pozimowe  jezdni,  czyszczeniu  spustów ulicznych,  malowaniu  przejść,  wycinki 
drzew.

- Zwrócił uwagę na  małe zaawansowanie prac związanych z oczyszczaniem jezdni  z piasku  
itp.  I  malowaniem  oznakowania  poziomego  jezdni,  szczególnie  w  okolicach  szkół  i  
przedszkoli.

- Ul. Betonowa wzdłuż ul. Nowopogońskiej – uschnięte drzewa.

Marian Kita                                      -               radny  

- Przypomniał, że na Komisji podał interpelację dot. Pana J. Lubasa i oczekuje dzisiaj na nią  
odpowiedzi.

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Wysypisko śmieci za garażami na ul.  Piaskowej.  Spróbujemy to oczyścić,  natomiast  Straż 
Miejska nasili tam kontrole odnośnie posiadania umów na wywóz nieczystości stałych.

Ad vocem głos zabrała radna Grażyna Strączek.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  
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- Ul. Dehnelów – na skarpie powstaje posąg Światowida. Koszt ok. 15.000 zł.
- ul.  Legionów – studzienki,  nierówności  – w tej  chwili  robimy ul.  Nowopogońską,  następna 

będzie Legionów.
- Grabek. W naszej gestii leży utrzymanie czystości i porządku. Chcemy uzupełnić brakujące, 

połamane, spróchniałe elementy ławek.
- Ścieżki  rowerowe.  Jest  opracowana  dokumentacja.  W  tym  roku  przymierzamy  się  do 

realizacji.
- Ul. Mickiewicza, Kościuszki, 3 Kwietnia – progi zwalniające. 29 kwietnia br. jest objazd Komisji 

Bezpieczeństwa Drogowego i temat ten zostanie poruszony.

Ad vocem głos zabrał radny Ireneusz Gawroński.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Ul. Francuska – wycinka drzew. To nie były lipy, ale topole. Drzewa wyciął powiat, ponieważ 
drzewa te powodowały niszczenie jezdni, chodnika  i krawężników. Poza tym te drzewa rosły 
na wodociągu, co powodowało jego niszczenie. Przy okazji  przebudowy skweru pnie mają 
zostać usunięte.

- Oględziny i  czyszczenie studzienek.  Jest  to robione i  cały czas akcja będzie prowadzona. 
Zadań jest tak dużo, że wszystkie szczegółowe harmonogramy się nie sprawdzają.  Mamy 
wykaz wszystkich prac, które należy zrobić. Jest to harmonogram w postaci ogólnego zapisu 
wszystkich  tematów,  natomiast  bezsensem  jest  ustalenie  u  nas  harmonogramu 
dalekosiężnego, bo to się przewraca czasem po 2 dniach.

- Ul.  Szpitalna, przy działkach, dziury.  Jutro nastąpi  rozstrzygnięcie przetargu na ul.  Żwirki  i 
Wigury. Trylinka z demontażu na ul. Żwirki i Wigury będzie wykorzystana do wybudowania 
odcinka drogi od asfaltu do wjazdu do działek i wzdłuż garaży. Tereny między garażami są 
współwłasnością posiadaczy garaży,  a zapewnienie odpowiedniego odwodnienia należy do 
obowiązków właścicieli.

- Ul. Słowiańska. Doraźne działania – tak. Remont planowany w roku przyszłym.
- Ul.  Trznadla  –  dziura.  Na  Piaskach  jest  powycinane  masę  dziur  przygotowanych  do 

asfaltowania. Od jutra te dziury będą systematycznie uzupełniane.
- Rozlewisko  przy  ul.  Poniatowskiego  w  stronę  ul.  Wojciechowskiego.  Wtedy,  kiedy  ul. 

Poniatowskiego była drogą w zarządzie gminy sporządziliśmy dokumentację na przebudowę 
tego odcinka drogi ze zmianą spadków podłużnych. Próba sprowadzenia wody do kanalizacji 
ERG-u nie powiodła się. Nie wyrażono wówczas na to zgody. Dzisiaj na to potrzebne byłyby 
środki, a ul. Poniatowskiego jest drogą powiatową.

- Miejsca  parkingowe  dla  osób  niepełnosprawnych  –  przyjrzymy  się  temu.  Sądzę,  że 
wygospodarujemy takie miejsca.

- Harmonogram  prac  porządkowych.  Jako  takiego  nie  tworzymy,  natomiast  mamy  listę 
tematów, które z różnych powodów nabierają różnego znaczenia. Staramy się usuwać, to co 
najbardziej  doskwiera,  natomiast  również  na  skutek  Państwa  interwencji  wielokrotnie 
zmieniamy te działania. 

- Czyszczenie jezdni – zamiatarka. Od dzisiaj wyjeżdża nasza zamiatarka. Mieliśmy problemy z 
dmuchawą.  Natomiast powiat nie rozstrzygnął przetargu na zamiatanie mechaniczne. Muszą 
powtórzyć przetarg.

- Oznakowanie poziome – będziemy odnawiać.
- Wycinka  suchych  drzew  na  ul.  Betonowej.  Proponuję,  abyśmy  spotkali  się  w  terenie  i 

powiedzieli, które drzewa są do wycinki i w  ślad za tym załatwili pozwolenie na wycinkę.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Władysław Oczkowicz - radny
2.   Robert Szczupider - Dyrektor MZGK
3.   Danuta Walczak - radna
4.   Zofia Bazańska - radna
5.   Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
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6.   Andrzej Świątek - radny

Dyrektor MZGK – Robert Szczupider zobowiązał się do przygotowania harmonogramu prac  
porządkowych.

Krzysztof Malczewski                   -               Dyrektor ZBK  

- Mieszkanie  dla  Pani  Budnej.  Pani  Budna  jest  zainteresowana  jedynie  mieszkaniem  o 
analogicznej powierzchni do tego, które teraz zajmuje – 41 m. kw. – pokój z kuchnią. Nie 
ukrywam,  że  jest  to  dla  nas  duży  problem,  aby  zaproponować  jej  mieszkanie  o  takiej 
powierzchni i takim nominale. Myślę, że Pani Budna powinna zrozumieć, że takich mieszkań 
mamy bardzo mało. Apeluję, aby porozmawiać z Panią Budną, aby jej wymagania nie były 
takie rygorystyczne. 

Ad vocem głos zabrała radna Grażyna Strączek.

Krzysztof Malczewski                   -               Dyrektor ZBK  

- Miejsca parkingowe przy ul. Spółdzielczej. Jest to problem całego osiedla. Razem z prezesem 
TBS-u  opracowujemy  koncepcję  miejsc  parkingowych.  Jeżeli  mieszkańcy  mają  swoje 
propozycje, to serdecznie zapraszam.

Radny Marian Kita przypomina interpelację w sprawie Pana J. Lubasa.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta   

- My  nie  możemy informować  o  zakresie  pomocy,  którą  świadczymy  konkretnym  osobom. 
Postaramy się wyjaśnić jaka jest sytuacja.

Ad vocem głos zabrał radny Marian Kita.

Sławomir  Święch  –  Przewodniczący  Rady  zadeklarował  chęć  współpracy  w  omawianej  
sprawie MOPS-u z CzSM.

Jerzy Górniak                                 -               Prezes ZIK Sp. z o.o.  

- Ul. Staszica. Ponieważ jesteśmy na etapie składania wniosku o kredytowanie. Postaram się 
przygotować odpowiedź na piśmie.

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Dziecko niepełnosprawne ruchowo – przedszkole. Zapraszamy mamę do wydziału.

Anna Ślagórska                                          -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- W ubiegłym roku dziecko na wózku uczęszczało do PP9. to nie jest kwestia tego, że dla tych 
dzieci  nie  ma miejsca,  jest  to  tylko  kwestia  zainteresowania  się  rodziców w odpowiednim 
czasie  i  złożeniem  podania  do  przedszkola.  Również  w  PP  1  było  dziecko,  które  miało 
problem z poruszaniem się.

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Badania  wad postawy sześciolatków.  My wady postawy badamy w klasach  III,  zgodnie  z 
wnioskiem Komisji Zdrowia. Dzieci w wieku przedszkolnym mają robione bilanse.

- Przerwa wakacyjna w żłobku być musi. Na Piaskach będzie remont, a w drugim żłobku Pani 
intendentka musi iść na urlop. Rodzice byli o tym powiadomieni w lutym.

Ad vocem głos zabrała radna Zofia Bazańska.
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Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Proszę, aby mama zgłosiła się do Pani Kierownik i będziemy szukać miejsca w żłobku poza 
terenem Czeladzi.

Jolanta Barańska                          -               Dyrektor Żłobka  

- Rodzice  zostali  poinformowani,  iż  w lipcu  dyżur  będzie  pełniło  PP4 i  PP 10.  Rodzice  są 
proszeni  o  zgłoszenie  się  do tych przedszkoli.  W sierpniu  żłobek będzie  pracował.  Jeden 
miesiąc musi być urlopowy, bo żłobek jest placówką, która pracuje przez cały rok na okrągło.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta   

- Szkoły ponad gimnazjalne. Według Pana Starosty przejęcie szkół ma nastąpić jak najszybciej. 
Nie ma jeszcze podpisanej umowy.

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Postępowanie  sądowe  w  sprawie  działki  Panna  Tyblewskiego  zostało  zakończone 
prawomocnym  wyrokiem.  Na  mocy  wyroku  gmina  została  zobowiązana  do  złożenia 
oświadczenia woli, że za określoną kwotę kupuje grunt, o który toczyła się sprawa. Od wyroku 
Sądu Okręgowego została złożona apelacja. Apelacja Pana Tyblewskiego została oddalona, 
natomiast skarga kasacyjna nie została wniesiona. W przypisanym wyrokiem terminie Pan 
Tyblewski nie skorzystał z uprawnienia jakie dawał mu wyrok, zatem jego roszczenie zostało 
definitywnie rozstrzygnięte. Gmina nie ma obowiązku kupienia gruntu.

Zofia Gajdzik            -             Kierownik  Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Wycinka  drzew przy  ul.  Dehnelów.  Było  wydane  zezwolenie  na  tę  wycinkę  w  zamian  za 
nasadzenia. Inwestor musi nasadzić 10 razy więcej drzew,.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
       2.   Zofia Gajdzik        -    Kierownik  Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta   

- Kino „Uciecha”. Zwracaliśmy się do nadzoru budowlanego. Nie ma żadnej odpowiedzi. Stan 
budynku jest taki jak Państwo widzicie.  My go nie kontrolujemy, albowiem jest  własnością 
prywatną. Oferty o odkupienie budynku nie było. 

- Remont  budynku  przy  ul.  Dehnelów.  Z  punktu  widzenia  formalnego  nie  jest  to  zabytek. 
Inwestor działa zgodnie z pozwoleniem na budowę i ma prawo na swoim terenie składować 
czy materiał, czy też gruz.

- Fundacja  Batorego  –  korupcja.  Trzeba  rozróżniać  to  co  my  wykonujemy  publicznie  i 
indywidualnie.  Pan wybaczy,  abyśmy tłumaczyli  się  z  każdej  transakcji  jaką  zawieramy w 
życiu prywatnym.

Ad vocem głos zabrał radny Dominik Penar.

DYSKUSJA
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W dyskusji udział wzięli:

1.   Andrzej Świątek - radny
2.   Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4.   Zbigniew Szaleniec - Senator RP

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok. 

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Zofia Bazańska - radna
2.  Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3.  Andrzej Świątek - radny
4.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
5.  Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
6.  Władysław Oczkowicz - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest  za wnioskiem zgłoszonym przez radnego Andrzeja  Świątka o 
skreślenie w Załączniku N3 – zmiany w WPI zadań 030201 i 040104?

GŁOSOWANIE  /bez Cz. Badury, K. Francikowskiego, nie głosował 1 radny/

   1  głos za
 14  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został odrzucony.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2009 rok.

Wiceprzewodniczący  Rady  wyczytuje  nazwiska  poszczególnych  radnych,  którzy 
stwierdzają czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE  /bez: Cz. Badury, K. Francikowskiego/

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  LI/824/2009  w  sprawie  zmian  w 
budżecie miasta na 2009 rok została przez Radę podjęta.

Przewodniczący ogłosił przerwę.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pana  Włodzimierza  Moliszewskiego  na 

Dyrektora  Miejskiego  Zarządu  Gospodarki  Komunalnej  w  Czeladzi  w  sprawie  zasadności 
Specyfikacji  Istotnych  Warunków  Zamówienia  na  Usługi  utrzymania  terenów  zieleni  w 
Czeladzi w latach 2009 – 2010.

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Ireneusz Gawroński - radny
2.  Jolanta Moćko - Wiceprzewodnicząca Rady
3.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4.  Ireneusz Żarłok - radca prawny
5.  Robert Szczupider - Dyrektor MZGK
6.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
7. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
8.  Hanna Szotowska - radna
9.  Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
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- Kto z Państwa  jest za wnioskiem zgłoszonym przez radnego Andrzeja Świątka o skierowanie 
skargi Pana Włodzimierza Moliszewskiego do Komisji Rewizyjnej?

GŁOSOWANIE /bez: Cz. Badury, K. Francikowskiego, W. Oczkowicza/

   1  głos za
 13  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za uznaniem za bezzasadną skargi Pana Włodzimierza Moliszewskiego na 
Dyrektora  Miejskiego  Zarządu  Gospodarki  Komunalnej  w  Czeladzi  w  sprawie  zasadności 
Specyfikacji  Istotnych  Warunków  Zamówienia  na  Usługi  utrzymania  terenów  zieleni  w 
Czeladzi w latach 2009 – 2010?

GŁOSOWANIE  /bez: Cz. Badury, K. Francikowskiego, W. Oczkowicza/

  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr LI/825/2009 w sprawie  rozpatrzenia 
skargi  Pana  Włodzimierza  Moliszewskiego  na  Dyrektora  Miejskiego  Zarządu  Gospodarki  
Komunalnej w Czeladzi w sprawie zasadności Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia  
na Usługi  utrzymania terenów zieleni  w Czeladzi  w latach 2009 – 2010 została  przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Marii Nogajowej w 
Czeladzi.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Omawia  projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  zmiany  statutu  Miejskiej 
Biblioteki Publicznej im. Marii Nogajowej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE   /bez: M. Kity, K. Francikowskiego, W. Oczkowicza/

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LI/826/2009 w sprawie zmiany statutu  
Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Marii Nogajowej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego  MBP  w 
Czeladzi za 2008 rok.

Ewa Ambroży                                 -               Dyrektor MBP  

- Omawia  projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Dominik Penar - radny
2.  Ewa Ambroży - Dyrektor MBP
3.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4.  Elżbieta Żak - Główny Księgowy MBP

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: K. Francikowskiego, M. Kity/

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr LI/827/2009 w sprawie zatwierdzenia 
rocznego sprawozdania finansowego MBP w Czeladzi za 2008 rok została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 7 w Czeladzi.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
2.  Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
3.  Grażyna Strączek - radna
4.  Dominik Penar - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: K. Francikowskiego, M. Kity/

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LI/828/2009 w sprawie nadania imienia 
Szkole Podstawowej nr 7 w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zamiany działki nr 6/1 k. m. 49 o powierzchni 43 m. kw. położonej 
w pobliżu ul. 3 Szyb w Czeladzi stanowiącej własność osób fizycznych na działkę nr 115 k. m. 
56 o powierzchni 450 m. kw. położoną w pobliżu ul.  Dalekiej stanowiącą własność Gminy 
Czeladź.
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Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Gątkiewicza, W. Oczkowicza, M. Kity, K. Francikowskiego, Cz. Badury/

  13  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos  wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LI/829/2009  w sprawie zamiany działki 
nr 6/1 k. m. 49 o powierzchni 43 m. kw. położonej w pobliżu ul. 3 Szyb w Czeladzi stanowiącej  
własność osób fizycznych na działkę nr 115 k. m. 56 o powierzchni 450 m. kw. położoną w  
pobliżu ul. Dalekiej stanowiącą własność Gminy Czeladź została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zamiany działek nr 53/12 oraz 55/5 k. m. 4 o pow. łącznej 2404 m. 
kw. położonych w pobliżu ul. Wojkowickiej stanowiących własność osoby fizycznej na działki 
nr 3/1, 3/2 k. m. 6 oraz działki nr 95,96 k. m. 7 o łącznej powierzchni 3706 m. kw. położone 
przy ul. Grodzieckiej stanowiące własność Gminy Czeladź.

- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: J. Gątkiewicza, W. Oczkowicza, M. Kity, K. Francikowskiego, Cz. Badury/
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  13  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos  wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LI/830/2009 w sprawie zamiany działek 
nr 53/12 oraz 55/5 k. m. 4 o pow. łącznej 2404 m. kw. położonych w pobliżu ul. Wojkowickiej  
stanowiących własność osoby fizycznej na działki nr 3/1, 3/2 k. m. 6 oraz działki nr 95,96 k. m. 7 
o łącznej powierzchni 3706 m. kw. położone przy ul. Grodzieckiej stanowiące własność Gminy 
Czeladź  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości prawa użytkowania 
wieczystego działki nr 93/6 k. m. 18 o powierzchni 804 m. kw. położonej przy ul. Staszica w 
Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: J. Gątkiewicza, W. Oczkowicza, M. Kity, K. Francikowskiego/

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady stwierdził,   że  Uchwała  Nr  LI/831/2009  w sprawie nabycia  do 
gminnego zasobu nieruchomości prawa użytkowania wieczystego działki nr 93/6 k. m. 18 o 
powierzchni 804 m. kw. położonej przy ul. Staszica w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 7/1 k. m. 49 
o powierzchni 44 m .kw. położonej w pobliżu ul. 3 Szyb w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?
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DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Andrzej Świątek - radny
2.  Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Gątkiewicza, W. Oczkowicza, M. Kity, K. Francikowskiego, Cz. Badury/

  13  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  LI/832/2009  w  sprawie  nabycia  do  
gminnego zasobu nieruchomości działki nr 7/1 k. m. 49 o powierzchni 44 m .kw. położonej w  
pobliżu ul. 3 Szyb w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki 
nr 120 k. m. 12 o powierzchni 565 m. kw. położonej przy ul. Pieńkowskiego 31 w Czeladzi.

- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Gątkiewicza, W. Oczkowicza, M. Kity, K. Francikowskiego, Cz. Badury/

  13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący  się
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Przewodniczący  Rady stwierdził,   że Uchwała Nr LI/833/2009 w sprawie nabycia do  
gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 120 k. m. 12 o powierzchni 565 m. kw.  
położonej przy ul. Pieńkowskiego 31 w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki 
nr 16 k. m. 21 o powierzchni 381 m .kw. położonej przy ul. 1 Maja 20 w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Andrzej Świątek - radny
2.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: J. Gątkiewicza, W. Oczkowicza, M. Kity, K. Francikowskiego, Cz. Badury, Z. 
Bazańskiej/

  12  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  LI/834/2009  w  sprawie  nabycia  do  
gminnego zasobu nieruchomości zabudowanej działki nr 16 k. m. 21 o powierzchni 381 m .kw.  
położonej przy ul. 1 Maja 20 w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działek gruntu nr 342 
k.  m.  22  oraz  nr  66  k.  m.  24  o  powierzchni  łącznej  2075  m.  kw.  położonych  przy  ul. 
Mysłowickiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE     /bez: J. Gątkiewicza, W. Oczkowicza, M. Kity, K. Francikowskiego, Cz. Badury, Z. 
Bazańskiej/

  12  głosów za
   0  głosów przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  LI/835/2009  w  sprawie nabycia  do 
gminnego  zasobu  nieruchomości  działek  gruntu  nr  342  k.  m.  22  oraz  nr  66  k.  m.  24  o  
powierzchni łącznej 2075 m. kw. położonych przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi   została przez 
Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości części działki nr 21 k. 
m. 23 o powierzchni około 1350 m. kw. położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Andrzej Świątek - radny
2.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: J. Gątkiewicza, M. Kity, K. Francikowskiego, Cz. Baduryj

  14  głosów za
   1  głos  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  LI/836/2009  w  sprawie  nabycia  do  
gminnego zasobu nieruchomości części działki nr 21 k. m. 23 o powierzchni około 1350 m. kw.  
położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości części działki nr 22 k. 
m. 23 o powierzchni około 775 m. kw. położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE    /bez: J. Gątkiewicza, M. Kity, Cz. Badury/

  15  głosów za
   1  głos  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  LI/837/2009  w  sprawie  nabycia  do  
gminnego zasobu nieruchomości części działki nr 22 k. m. 23 o powierzchni około 775 m. kw.  
położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działek nr 122 i 123 k. 
m. 12 położonych przy ul. Pieńkowskiego w Czeladzi stanowiących własność osób fizycznych.

- Odczytuje projekt uchwały.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Marek Mrozowski                         -               Burmistrz Miasta  

- Omawia projekt uchwały.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: J. Gątkiewicza, M. Kity, Cz. Badury, W. Konderaka, W. Oczkowicza, A. Świątka/

  13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  LI/838/2009  w  sprawie  nabycia  do  
gminnego  zasobu  nieruchomości  działek  nr  122  i  123  k.  m.  12  położonych  przy  ul.  
Pieńkowskiego  w  Czeladzi  stanowiących  własność  osób  fizycznych  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w sprawie  ustanowienia  służebności  drogowej  dla  zabudowanej  działki  nr 
39/1 k. m. 47 położonej przy ul. Zwycięstwa w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE /bez: J. Gątkiewicza, M. Kity, Cz. Badury, W. Konderaka, W. Oczkowicza, A. Świątka/

  13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LI/839/2009 w sprawie   ustanowienia 
służebności drogowej dla zabudowanej działki nr 39/1 k. m. 47 położonej przy ul. Zwycięstwa w 
Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Czeladź darowizny od 
Województwa Śląskiego nieruchomości  oznaczonej jako działka nr 67/66 karta mapy 12 o 
powierzchni 1250 m. kw. położonej przy ul. Tuwima 14a w Czeladzi.

- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE    /bez:  J.  Gątkiewicza,  M.  Kity,  Cz.  Badury,  W. Konderaka,  W. Oczkowicza,  A. 
Świątka/

  13  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LI/840/2009 w sprawie wyrażenia zgody 
na  przyjęcie  przez  Gminę  Czeladź  darowizny  od  Województwa  Śląskiego  nieruchomości  
oznaczonej jako działka nr 67/66 karta mapy 12 o powierzchni 1250 m. kw. położonej przy ul.  
Tuwima 14a w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 197/9, działki nr 53/10, 
działki  nr 54/10 k.  m. 13 o pow. łącznej  480 m. kw.  położonych przy ul.  Kombatantów w 
Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE /bez: M. Kity, Cz. Badury, W. Oczkowicza, A. Świątka/

  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr LI/841/2009 w sprawie   przedłużenia 
umowy dzierżawy działki nr 197/9, działki nr 53/10, działki nr 54/10 k. m. 13 o pow. łącznej 480  
m. kw. położonych przy ul. Kombatantów w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 238/9 k. m. 29 o pow. 
436 m. kw. położonej przy ul. Aleja Róż w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE    /bez: M. Kity, Cz. Badury, A. Świątka/

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Uchwała Nr LI/842/2009 w sprawie przedłużenia  
umowy dzierżawy działki nr 238/9 k. m. 29 o pow. 436 m. kw. położonej przy ul. Aleja Róż w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 140/12 k. m. 20 o pow. 
286 m. kw. położonej przy ul. Siemianowickiej w Czeladzi.

- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE    /bez: M. Kity, Cz. Badury, A. Świątka/

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr LI/843/2009 w sprawie  przedłużenia  
umowy  dzierżawy  działki  nr  140/12  k.  m.  20  o  pow.  286  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Siemianowickiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy cz. dz. Nr 93/2 k. m. 3 i cz. dz. nr 
108/2 k. m. 4 o pow. łącznej 620 m. kw. położonych przy ul. Chmielnej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE    /bez: M. Kity, Cz. Badury/

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący Rady stwierdził,   że Uchwała Nr LI/844/2009 w sprawie przedłużenia  
umowy dzierżawy cz. Dz. Nr 93/2 k. m. 3 i cz. dz. nr 108/2 k. m. 4 o pow. łącznej 620 m. kw.  
położonych przy ul. Chmielnej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 24/1 k. m. 43 o 
pow. 560 m. kw. położonej przy ul. Piastowskiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
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- Kto jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  /bez: M. Kity, Cz. Badury/

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Uchwała Nr LI/845/2009 w sprawie przedłużenia  
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  24/1  k.  m.  43  o  pow.  560  m.  kw.  położonej  przy  ul.  
Piastowskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy cz. Dz. Nr 4/4 i cz. dz. nr 5/4 k. m. 
26 o pow. 2720 m. kw. położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Ireneusz Gawroński - radny
2.  Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   /bez: M. Kity, Cz. Badury/

  15  głosów za
   1  głos  przeciw
   1  głos wstrzymujący się
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Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Uchwała Nr LI/846/2009 w sprawie przedłużenia  
umowy dzierżawy cz. Dz. Nr 4/4 i cz. dz. nr 5/4 k. m. 26 o pow. 2720 m. kw. położonej przy ul. 3  
Szyb w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do spraw bieżących.

- Odczytuje  pismo  Krajowego  Biura  Wyborczego   z  dnia  31.03.2009  r.  dot.  stanowiska 
Państwowej  Komisji  Wyborczej  w  sprawie  jednoczesnego  przeprowadzenia  referendum 
lokalnego lub wyborów uzupełń ziających do rady gminy wraz z wyborami do Parlamentu  
Europejskiego..

- Odczytuje  pismo MZGK z dnia 27.03.2009 r.  do PPU „REM – GAZ”  w sprawie remontu  
chodnika przy ul. Sikorskiego.

- Odczytuje  pismo MZGK do PHU „JANTAR” z dnia 09.04.2009 r.  w sprawie przywrócenia  
jezdni gruntowej ul. Staropogońskiej do stanu pierwotnego.

- Odczytuje odpowiedź Burmistrza Miasta Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej z dnia  
14.04.2009  r.  stanowiące  odpowiedź  na  wnioski  dot.  wprowadzenia  zmian  do  projektu  
uchwały  w sprawie regulaminu utrzymania  czystości  złożone  w imieniu  mieszkańca  przez  
radną Teresę Kosmalę.

- Odczytuje petycję mieszkańców ulic: Stawowa, Matejki, Prusa z dnia 02.04.2009 r. w sprawie  
zrezygnowania z rezerwy terenu pod tzw. obwodnicę południową miasta.

DYSKUSJA 

W dyskusji udział wzięli:

1. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
2. Grażyna Strączek - radna
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4. Władysław Oczkowicz - radny
5. Andrzej Świątek - radny

Rada zadecydowała o przekazaniu petycji do prac Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej.
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Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam LI Sesję Rady Miejskiej.

                   PRZEWODNICZĄCY 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

          

Protokołowała:

E. Augustyniak

• integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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